广州体育学院

第四届运动辅具与健康促进国际学术会议 征文通知

(2018.12.1-2 中国·广州)

为促进全民健身与全民健康的深度融合,以"运动辅具与健康促进"为主题,广州体育学院主办、广东省运动辅具工程技术研究中心承办、广东省残疾人辅助器具资源中心和广州物理治疗学会协办的第四届运动辅具与健康促进国际学术会议将于12月1-2日在广州体育学院举行,为国内外同行持续提供国际合作与交流平台。本次国际会议将邀请美国、英大利亚等国内外的知名专家学者作大会主题报告,车要探讨、交流运动辅具研发的人体工效学及生物力学原理,以及辅具在运动康复与健康促进中的应用等方面内容,介绍国际运动辅具与健康促进领域的最新研究及应用实践进展。大会特向相关领域的专家、学者、康复医师、康复治疗师、研究生等征集会议论文,以期促进运动健康、康复及运动辅具工程技术的交流与合作。会议具体事项通知如下:

一、会议主题:运动辅具与健康促进

二、会议时间: 2018年12月1-2日

三、会议地点:广州体育学院

四、交流形式:大会主题报告、分会专题报告、学术研讨

五、论文征集范围(可不限于以下内容)

- (一)运动辅具与健康促进
- (二)运动辅具与康复工程
- (三)运动辅具与运动康复
- (四)智能穿戴设备与运动健康
- (五)互联网+与运动健康
- (六) 其他相关内容

六、投稿须知

以论文大摘要形式投稿(中文或英文均可),论文大摘要电子版的文件名以"第一作者姓名+论文题目"的形式通过电子邮件提交。大摘要应精简写明研究目的、研究方法、研究结果、研究结论与建议,无须关键词和参考文献,字数800-1000字,不得有图表,按《体育科学》刊登的论文样式分行书写题目、所有作者姓名和联系地址及邮编。页面纸型为A4,页边距为常规默认,保存类型为word。论文题目字体为黑体2号,其余字体为仿宋体、字号为小4号。所录用的论文摘要出版在本次会议的论文摘要集里面。

附页要求:需写论文题目、第一作者姓名、年龄、职称、职务、工作单位、详细联系地址、邮编、手机、电子邮箱等信息。

七、会议注册

参加本次会议的代表缴纳会务费 800 元,学生参会者缴费 200 元,包括会议资料、证书、茶点等。参会者食宿自理。本单位推荐酒店有:景星酒店(含早餐,约 300 元/标间);东方国际酒店(含早餐,约 300 元/标间)。

八、联系人

杨老师,电话: 020-38024600,电子信箱: 271994516@qq.com 郭老师,电话: 020-38025086,电子信箱: 42146294@qq.com 九、征文截稿日期: 2018年11月20日。

凡与本次大会主题相关的论文均可报送,论文录用后将 以电邮的方式发送会议通知及会议具体日程表。



广州体育学院

The 4th international conference on "sport assistive devices and health promotion" call for paper

(1st-2nd, December 2018, Guangzhou, China)

To promote the deep integration of national fitness and health, themed with "sport assistive devices for health promotion", the 4th international conference on "sport assistive devices and health promotion" (ICSDSH2018) will be held from 1st to 2nd, December 2018, sponsored by Guangzhou Sport University, organized by Guangdong Provincial Engineering Technology Research Center for Sports Assistive Device, co-organized by Guangdong Provincial Auxiliary Devices Resource Center for the disabled and Guangzhou Association of Physical Therapy, providing the international cooperation and exchange platform for domestic and foreign researchers. In the meeting some well-known experts from the United States, Britain, Australia, and others at home and abroad, will give speeches on ergonomics and sports biomechanics principles for assistive devices research, auxiliary equipment application for exercise rehabilitation and health promotion, as well as the latest research progress of assistive devices application for health

promotion. We are calling for papers from experts, scholars, rehabilitation physicians, rehabilitation therapists, postgraduates and so on, to promoting the exchange and cooperation on sports health, rehabilitation and sports assistive devices engineering technology. Details of the meeting are as follows.

Conference theme: Sport Assistive Devices for Health Promotion

Conference date: December 1st - 2nd, 2018

Venue: Guangzhou Sport University

Report forms: keynote speech, section special report, academic discussion

Topics (including but not limited to):

Sport assistive devices and health promotion

Sport assistive devices and rehabilitation engineering

Sport assistive devices and exercise rehabilitation

Intelligent wearable devices and sports health

the Internet plus and sports health

Other related research areas

Paper Submission: Manuscripts in the forms of abstracts (written in Chinese or English) are submitted through the E-mail (shown later), with the file named "the first author's last name + paper title". The abstract with 800 -1000 words should clearly include the research purpose, methods, results, and conclusions, without keywords and references and diagrams. The title, authors' name and contact address in the abstract

should be written in the style of those in 《Sports Science》, with the font bold 2- size in title words and song style 4-size in other words. The accepted abstracts in A4 page size will be published in the conference proceeding.

Conference Registration: Each participant pays 800 RMB while the student participant pays 200 RMB for the conference registration, including documents, certification, tea, and pastries, etc. Participants will be responsible for own accommodation.

Contact us:

Miss Yang, telephone: +86 020-38024600, E-mail: 271994516 @qq.com;

Mr. Guo, telephone: +86 020-38025086, E-mail: 42146294 @qq.com

Important Dates:

Abstract Submission Deadline: November 20, 2018

Acceptance Notification: 7-10 days after submission

All papers relating to the conference theme are welcome to be submitted. The acceptance notification and detail agenda for the meeting will be sent to participants by E-mail.

> Guangzhoù Sport University September 19, 2018